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El senyor Ibáñez Bordonau:

 Gracias, presidente .
 Muchas gracias, señor conseller .
 Bueno, la verdad es que ya era hora de que algún 
miembro del gobierno verbalizara que, efectivamente, el 
dinamismo económico al que ha sometido las políticas del 
Partido Popular ha hecho que la recaudación aumente y que 
eso haya reportado para el próximo año 1 .245 millones, 
como usted ha dicho, de ingresos más a nuestra comunidad . 
1 .245 millones de euros gracias a las correctas políticas 
económicas del Partido Popular llevadas en esta comunidad, 
que han hecho que la actividad económica haya aumentado 
y, por lo tanto, la recaudación .
 Y ya era hora que lo dijeran . Ya era hora que lo 
reconocieran . Pero no es menos cierto que además de eso 
nuestra comunidad ha recibido también mayores ingresos por 
parte del nuevo sistema de financiación. Y, por lo tanto, yo 
creo que éstas son noticias que no deben pasar desapercibidas 
o cuanto menos no deben decirse con la boca pequeña .
 Ustedes miran a Madrid sólo para criticar, pero no 
ponen en valor las políticas realizadas por el anterior 
gobierno del Partido Popular para enfocar ese dinamismo 
económico también a la recaudación en nuestra comunidad 
autónoma .
 Y ese es el sentido de esta pregunta y éste era el sentido 
que yo pretendía con esta respuesta suya, que por fin el 
gobierno diga la verdad y diga que las políticas económicas 
del Partido Popular han sido acertadas, y que eso va a permitir 
mayores ingresos a nuestra comunidad el próximo año .
 Nosotros sabemos que esas políticas a ustedes no les 
han gustado y aquí se ha hablado ya de cambiar el modelo 
económico . Cambiar un modelo económico hacia ninguna 
parte, porque nunca han explicado cuál iba a ser ese modelo 
económico . Pero yo sí que creo que ustedes tienen ante sí 
un reto, y es que ese nuevo modelo económico que ustedes 
propongan lleve por lo menos una recaudación superior a la 
que acaban de heredar del Partido Popular, que usted la ha 
cifrado en 1 .245 millones .
 Yo espero que nunca más diga que la gestión económica 
del Partido Popular fue triste y mala, porque sin duda 1 .245 
millones van a tener los valencianos gracias a las políticas 
del Partido Popular .
 Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Senyor conseller, quan vullga .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

 La política financera i fiscal del Partit Popular no ha sigut 
mala, ha sigut un desastre . Un desastre perquè esta xifra 
que li acabe de donar ha de vore amb les previsions que va 
fer el Partit Popular, que va donar al fons de convergència 
zero euros per a la Comunitat Valenciana, quan en realitat 
ens corresponien 1 .148, que és el moll de l’os del que estem 
parlant . 1 .145 milions d’euros nostres, dels valencians, que 
el senyor Montoro ens ha furtat durant dos anys, perquè va 
preveure zero euros. Eixa és la gestió financera i fiscal del 
Partit Popular . (Aplaudiments)

 Per a començar, per a començar, però no acaba ahí, 
eh?, no acaba ahí . Hi ha més . Perquè m’agrada molt . . . 
les intervencions del diputat m’encanten, perquè és que 
donen possibilitat de poder explicar les coses amb major 
profunditat .
 Mire, la liquidació de la part dels pressuposts que ens 

corresponen a nosaltres és la diferència entre el previst i 
el que se liquida . I mira quina casualitat, als valencians 
sempre se’ls pressuposta per baix del que realment liquida . 
Quina casualitat! Per tant, durant dos anys, senyories, durant 
dos anys el Ministeri d’Hisenda té diners nostres a la seua 
disposició, per a fer el que li done la gana, el que li done la 
gana . I per a pal·liar això, per a pagar els nostres proveïdors, 
per a fer les coses que hem de fer i tindre tresoreria, hem 
de tirar mà del FLA, que és l’estafa més gran de la història . 
Perquè jo no vull FLA, jo vull diners, jo vull diners del 
sistema de finançament actual.
 Per tant, senyores i senyors, si hi ha una aposta i una 
mostra del desficaci fiscal i financer del Partit Popular és esta 
intervenció que estic fent . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor conseller .
 Il·lustre . . . Sí .

El senyor Mata Gómez:

 (Inoïble)  . . . de Sanitat que està ahí en el fons amb algun 
problema logístic i s’ha traslladat tres minuts . . . Si no hi ha 
ningún inconvenient per banda dels grups parlamentaris sí 
que pregaria que s’alterara l’ordre i passar l’última pregunta 
a la penúltima. I si hi ha algun problema, en fi, jo... (Rialles)

El senyor president:

 D’acord . Senyories, problemes de logística .
 Anem a continuar amb el conseller d’Hisenda i Model 
Econòmic i després substanciaré la pregunta .
 La pregunta número 23, formulada pel diputat José 
Enrique Muñoz, del Grup Socialista, al conseller d’Hisenda 
i Model Econòmic, per un temps màxim . . . (Remors)

 Senyories, jo crec que dins de la correcció parlamentària, 
se va a substanciar la pregunta, però la consellera té un 
problema de . . . (Veus) Si volen…
 La consellera va a vindre a contestar . N’hi ha algun 
problema en l’hemicicle? (Remors) La cambra .
 Sí, bé . Entenc que deixem un temps prudencial perquè 
la consellera puga acompanyar-nos . I com que estem en 
tema d’hisenda, continuem amb la pregunta que formula el 
diputat . . .
 Senyor Alfredo Castelló, no està en l’ús de la paraula . 
L’ús de la paraula està en el diputat José Enrique Muñoz 
que pregunta al conseller d’hisenda, per un temps màxim de 
quatre minuts .

El senyor Muñoz Lladró:

 Gràcies, senyor president .
 ¡Si ya hubiéramos acabado ya la pregunta y hubiera sido 
contestada, en vez de este rifirrafe! No pasa nada.
 Bueno, mi pregunta va en relación a la consecución del 
último tramo de los fondos Feder porque, desde la llegada 
del nuevo Consell, nos hemos desayunado pues toda esa 
magnífica gestión que tendremos que agradecerle al Partido 
Popular respecto a la aplicación de los fondos derivados de 
ayudas europeas (aplaudiments) o de las…

El senyor president:

 Senyories, gràcies pels aplaudiments al rebre a l’honorable 
consellera .
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El senyor Muñoz Lladró:

 Gracias por su educación…

El senyor president:

 Però no interrompem la sessió, li donaré uns segons més, 
no patisca vosté . Formule la pregunta i encete si vol el seu…
 Reprenem la sessió i immediatament formularé la 
pregunta…
 Formule vosté la pregunta .

El senyor Muñoz Lladró:

 Gracias, señor president .
 Como le decía, desde la llegada del nuevo Consell 
nos hemos desayunado en junio de este año, nos hemos 
desayunado prácticamente todas las mañanas con la 
magnífica gestión de… o con la herencia de la magnífica 
gestión del Partido Popular que, como decían anteriormente, 
se lo tenemos que agradecer .
 La pregunta iba formulada en relación a la consecución 
del último tramo Feder, por valor de 82,7 millones de 
euros, teniendo en cuenta que a título enunciativo, pero no 
limitativo, nos hemos encontrado: en primer lugar con una 
multa de la Unión Europea de 19 millones de euros por la 
manipulación del déficit; curioso porque somos la única 
comunidad autónoma/región europea que ha sido multada 
por manipular el déficit; nos hemos encontrado con ayudas 
ilegales a la Ciudad de la Luz por valor de 285 millones de 
euros; nos hemos encontrado, como decía la Unión Europea, 
con una multa de 6 millones por sistemáticas deficiencias en 
la gestión de las subvenciones .
 Es decir, que gracias a esa magnífica labor por parte del 
Partido Popular la imagen de la Comunidad Valenciana que 
se ha trasladado pues, hombre, no es la mejor posible de cara 
a pedir subvenciones y, sobre todo, digamos, a tener una 
buena imagen para que puedan confiar en nosotros.
 La sensación que tenemos por parte del Grupo 
Parlamentario Socialista es que para la Unión Europea 
estamos en el punto de mira, estamos siendo investigados 
y estamos siendo mirados bajo lupa . Todo ello gracias, 
como decía, a la grandísima gestión por parte del Partido 
Popular .
 Mi pregunta va en este sentido: usted cree que esta 
imagen que se ha trasladado en los últimos tiempos, de falta 
de confianza por parte de las instituciones valencianas, de 
esa falta de rigurosidad a la hora de justificar, y de pedir y 
de gestionar las subvenciones europeas, incluso como dice 
la propia Unión Europea, «la sistemática deficiencia en la 
gestión de las propias subvenciones», ¿cree que esto va a ser 
una complicación o va a ser un problema para poder aplicar 
el último tramo de los fondos Feder que tenemos retenidos 
por valor de 82,7 millones de euros, y todo ello derivado de 
una falta de confianza por parte de la Unión Europea en la 
Comunidad Valenciana por culpa de la mala gestión de los 
últimos años del gobierno del Partido Popular?
 Muchas gracias .

El senyor president:

 Gràcies, il·lustre diputat .
 A continuació, el conseller . Quan vosté vullga .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

 President .
 Senyories .

 Tractarem de millorar la gestió de manera fonamental . 
Efectivament la imatge que estem donant en Brussel·les és 
lamentable . La imatge de la Generalitat valenciana és lamentable 
en Brussel·les . Ens estan carregant de multes per mala gestió .
 Nosaltres tractarem de treballar amb eficiència i amb 
transparència. Però amb eficiència és molt important, 
la transparència ve donada, som d’un altre món i farem 
transparència. Però l’eficiència també és molt important, 
molt important .
 Li ho vaig dir l’altre dia quan vaig comparéixer allí que 
resultava que per no tindre sis inspectors del Feoga vam 
perdre 6 milions d’euros. És a dir, això és un desficaci, això 
no pot ser .
 Nosaltres, al respecte, he de dir-los que el programa 
operatiu Feder de la Comunitat Valenciana de 2007 a 2013, 
aprovat per decisió de la comissió de 5 .929, està assignada 
una ajuda Feder a la Generalitat valenciana de 510 milions . 
Com que la taxa de cofinançament, com saben vostés, de la 
Unió Europea és del 80%, la despesa elegible que cal realitzar 
per absorbir la totalitat del fons se situa en 637 milions .
 Tot això necessita per part de La Generalitat un treball 
a fons, anant a Brussel·les, movent-se, treballant, fent que 
esta administració done la cara davant de Brussel·les, que 
és el que no s’ha fet . I hem perdut molts milions, molts, que 
necessiten els nostres treballadors, i els nostres llauradors 
i les nostres empreses per mala gestió . I això no es pot 
consentir, perquè això sí que és treballar per a les persones, 
això sí que és treballar per a les persones (aplaudiments) 
per a les empreses, per als llauradors, per a les famílies amb 
dificultats. La quantitat de fons que hem perdut.
 Vos assegurem, senyories, en concret al senyor diputat, 
que intentarem que això no passe, perquè Brussel·les 
estava oblidada pel govern anterior, va llevar inclús la 
bandera d’Europa dels màstils d’al voltant del palau de La 
Generalitat . És que era una situació increïble, no existia 
Brussel·les, era massa complicat . Sabeu per què? (Remors) 
Paraven estrangers, això és veritat . Però a més és perquè 
era complicat, és que Brussel·les analitzava les coses, els 
expedients eren complexos i les complexitats, ací, no, ací les 
coses fàcils, al qui coneixes li dónes els diners .
 Aleshores, jo tot això és un tema que caldrà treballar 
a fons i ficar l’administració al servei dels diners que ens 
corresponen, que també són els de Brussel·les . No dubte, 
senyor diputat, que ho farem .
 Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor diputat .
 Tot agraint al Grup Popular l’acceptació de l’alteració 
de l’ordre del dia i donant la benvinguda a la consellera de 
Sanitat, la següent pregunta és per a la conselleria de sanitat 
universal que formula la diputada María José Catalá per un 
temps màxim de quatre minuts .

La senyora Catalá Verdet:

 Gràcies, senyor president .
 Señora consellera, muy buenas tardes . Nos congratulamos 
desde el Grupo Popular de contar con su presencia . Y nos 
gustaría que nos explicara qué actuaciones tiene previsto 
realizar respecto del antiguo complejo hospitalario La Fe .

La senyora consellera de Sanitat Universal i Salut 
Pública:

  Gracias por esta alteración del orden del día . Pido 
disculpas, pues, vengo de la conselleria . Estaba presentando 


